

(In alphabetical order of surnames)

(按英文姓氏字母排序)

Appointee 獲委任人士	Biography 簡介
 <p data-bbox="209 750 375 831">Mr Robin LI 李彥宏先生</p>	<p data-bbox="708 338 1428 584">Mr Li is the Co-Founder, Chairman and Chief Executive Officer of Baidu, Inc. Baidu is a leading artificial intelligence (AI) company with a strong internet foundation, which has a secondary listing in Hong Kong. In 2023, Mr Li was featured on the inaugural TIME100 AI list as a global AI leader.</p> <p data-bbox="708 633 1428 813">李先生為百度集團聯合創始人、董事長兼首席執行官。百度是擁有強大互聯網基礎的領先人工智能 (AI) 公司，在香港第二上市。2023 年，李先生入選首屆《時代》週刊 TIME100 AI 榜單。</p>
 <p data-bbox="209 1296 443 1377">Dr SUN Piaoyang 孫飄揚博士</p>	<p data-bbox="708 884 1428 1256">Dr Sun is the Chairman of Jiangsu Hengrui Pharmaceuticals Co., Ltd., which is a leading innovative global pharmaceutical company rooted in China. It has been ranked among one of the global top 50 pharmaceutical companies by Pharm Exec for seven consecutive years since 2019. The company's H Shares were listed in Hong Kong in May 2025. Dr Sun was awarded the title of "Outstanding Builder of Socialism with Chinese Characteristics" in 2006.</p> <p data-bbox="708 1305 1428 1628">孫博士為江蘇恒瑞醫藥股份有限公司董事長。該公司是一家根植中國、全球領先的創新型製藥企業，自 2019 年起連續七年躋身《製藥經理人》(Pharm Exec)雜誌評選的全球製藥企業 50 強榜單。該公司 H 股於 2025 年 5 月在香港上市。孫博士在 2006 年獲得全國「優秀中國特色社會主義事業建設者」稱號。</p>

Appointee 獲委任人士	Biography 簡介
 <p data-bbox="209 663 360 734"> Mr XU Tao 徐滔先生 </p>	<p data-bbox="710 248 1422 663"> Mr Xu is the Founder and Chief Executive Officer of StarFive Semiconductor Co. Ltd. (StarFive). StarFive is China's leader in RISC-V technology and ecosystems. In March 2025, StarFive embarked on a strategic partnership with the Hong Kong Investment Corporation Limited to jointly promote the construction of an RISC-V ecosystem in Hong Kong and the establishment of industry clusters. Mr Xu was the Chief Executive Officer of Brite Semiconductor in Shanghai. </p> <p data-bbox="710 712 1422 987"> 徐先生為賽昉半導體科技有限公司（賽昉科技）創始人兼行政總裁。賽昉科技為中國 RISC-V 技術與生態的領導者，於 2025 年 3 月與香港投資管理有限公司啟動戰略合作，共同推動香港 RISC-V 生態圈建設及產業集群匯聚。徐先生曾任燦芯半導體（上海）股份有限公司首席執行官。 </p>
 <p data-bbox="209 1518 440 1590"> Mr ZHANG Wen 張文先生 </p>	<p data-bbox="710 1039 1422 1496"> Mr Zhang is the Founder, Chairman and Chief Executive Officer of Biren Technology. He has extensive experience across the integrated circuit, artificial intelligence and next-generation information technology industries, with a strong track record in corporate strategy, management and capital markets. Biren Technology is a leading intelligent computing solutions provider in China. The company established its regional headquarters and research and development centre in Hong Kong in 2023 and was listed on the Hong Kong Stock Exchange in January 2026. </p> <p data-bbox="710 1547 1422 1823"> 張先生為璧仞科技創始人、董事長、CEO。張先生長期深耕集成電路、人工智慧等新一代資訊技術行業，在公司戰略、管理及資本市場運作等領域卓有建樹。璧仞科技是中國領先的通用智慧計算解決方案提供商，於 2023 年在香港設立地區總部及研發中心，並於 2026 年 1 月於香港上市。 </p>